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Körvonalazódó parkolóház
Fontos beruházásokról döntött a vásárhelyi képviselő-testület 
• Marosvásárhely 
belvárosa első par-
kolóházának megépí-
tése körvonalazódik, 
miután csütörtökön, 
a soros novemberi 
tanács ülésen elfo-
gadták a volt Park 
szálloda mögötti 
mélygarázs műszaki- 
gazdasági mutatóit. 
De a két közeli utca 
teljes felújításáról is 
szavaztak. Ezenkívül 
több döntés volt a 
közszállítással kap-
csolatban is.

SI MON V I R ÁG

A csütörtöki tanácsülésen 
újra felmerült annak le-
hetősége, hogy ingyenes 

legyen a tömegközlekedés Maros-
vásárhelyen. Portik Vilmos 
alpolgármester elmondta, 
hétköznapokon 20–25 ezer 
lejes bevétele van a cégnek 
a jegyekből, míg egy hét-
végi napon 4500–5500 lej. 

Egyelőre azonban azt szavazták 
meg, hogy január 1-jétől hétvégen-
ként és ünnepnapokon ingyen köz-
lekedhet minden marosvásárhelyi 

a városi buszokon. A diákoknak, 
egyetemistáknak, nyugdíjasoknak, 
mozgáskorlátozottaknak és kísé-
rőiknek biztosított kedvezmények 
továbbra is változatlanok.

Az ülésen megszavazták a 259 
parkolóhelyet biztosító mélygarázs 
műszaki-gazdasági mutatóit is. Ez 
a négyszintes létesítmény a polgár-

mesteri hivatal és a megyei tanács 
szomszédságában épülhet meg, a 
volt Park szálloda parkolójában. 
A mélygarázs beüzemelésével egy 
időben több felszíni parkolóhelyet 
fognak majd megszüntetni, felszá-
molva a főtéri állomásozók nagy 
részét. A munkálatok csaknem 60 
millió lejbe kerülnek, és helyi ala-
pokból fogják fedezni. A kivitele-
zés 18 hónap.

Az önkormányzati képviselők 
rábólintottak arra is, hogy felújít-
ják a szintén belvárosi Enescu és 
Városháza utcákat. Volt olyan ta-
nácsos, aki aggodalmát fejezte ki, 
hogy mi lesz a forgalommal, ha ez 
a három munkálat egy időben zaj-
lik, hiszen mindkét utca a leendő 
mélygarázs szomszédságában van. 
A városvezetés részéről senki nem 
válaszolt az ülésen erre a kérdésre.

Három órát egyeztettek 

a marosvásárhelyi tanácsosok
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Oltási kampány
A korábbi években októbertől 

februárig tartott a kutyák és 

macskák veszettség elleni köte-

lező oltása. Országos program 

keretében lecsökkentették ezt 

az időt, idén december végéig 

be kell oltatni a házi kedvence-

ket. Gyergyószentmiklóson a 

körzeti állatorvosi rendelő mun-

katársai házról házra járnak, 

hogy beadják a vakcinát a nyil-

vántartásban lévő állatoknak. 

Minden évben egyszer kötelező 

a kutyák és macskák veszettség 

elleni oltása. A gyergyószent-

miklósi körzeti állatorvosi 

rendelő munkatársai házról 

házra járnak, hogy a nyilvántar-

tásban lévő állatoknak beadják 

a vakcinát, féreghajtót adjanak 

nekik, és amelyiknek nincs, azt 

azonosító chippel lássák el. Erre 

idén csak három hónapjuk van, 

mert megváltozott az orszá-

gos stratégiai terv, melynek 

értelmében december végéig 

be kell fejezni a házi kedvencek 

veszettség elleni beoltását. 

„Felkérjük a gazdákat, hogy en-

gedjék be az állatorvosi rendelő 

munkatársait, és oltassák be a 

kutyákat, macskákat. Körülbe-

lül két héttel ezelőtt Suceava 

megyében azonosították egy 

házi kedvencnél, kutyánál a 

veszettséget. Az állat a beteg-

séget átadja az embernek, és 

ha ez nem derül ki időben és 

nem kezelik az adott személyt, 

akkor halálos kimenetelű lehet” 

– hívta fel a figyelmet Gáll 

József körzeti állatorvos. Akiket 

nem találnak otthon a körzeti ál-

latorvosi rendelő munkatársai, 

azok telefonon egyeztethetnek 

a 0266-361623-as telefonszá-

mon, hogy mikor adathatják 

be az állatoknak a veszettség 

elleni oltást. 

• R ÖV I D E N 

PÁ L E M I L

A székelyudvarhelyi Kisköved 
utca 6. szám alatti iroda szá-

mos közösségi tevékenységnek fog 
otthont adni, és még nem érte el 
végleges formáját. Mint a helyszínen 
kiderült, a most kialakított két terem 
továbbiakkal fog bővülni, ezzel teret 
és felületet biztosítva a lakosoknak, 
hogy kérdéseikkel és ötleteikkel a 
szervezethez fordulhassanak.

Karnyújtásnyira legyenek

Antal Lóránt udvarhelyszéki szená-
tor szerint a szervezet legfontosabb 

célkitűzése az kell legyen, hogy ki-
nyissa kapuit és az emberekkel erő-
sítse a kapcsolatot. Mint mondta, a 
legutóbbi szavazások alkalmával 
tudomásul vették és tanultak abból, 
hogy az emberek a városvezetést 
nem az RMDSZ-re bízták, ezért rá-
jöttek arra, hogy az embereket meg-
hallgatva kell politizálni. Antal kö-
zölte, a legutóbbi tisztújítások során 
vált bizonyossá, hogy létrehozzák 
az említett irodát, ezzel teret adva 
az embereknek, hogy kérdéseik-
kel, meglátásaikkal a szervezethez 

forduljanak. Bíró Barna Botond, a 
szövetség székelyudvarhelyi kör-
zeti elnöke megjegyezte, két szem-
pontból is hasznos az iroda célirá-
nyos létrehozása: egyrészt hogy a 
város legsűrűbben lakott övezeté-
ben „karnyújtásnyira” legyen az 
emberekhez a politikai képvisele-
tük, ne kelljen tehát a város másik 
szegletébe menni a kérésekkel és 
meglátásokkal. Másrészt az iroda 
neve jelzésértékű: megfogalmazza 

az iroda célját, hiszen minden lakos 
véleményének, kérésének és ötleté-
nek platformot teremtő létesítmény-
ről van szó.

Sokoldalúan használják

Az irodahelyiség egyelőre két te-
remből áll, ide várják a városla-
kókat ötleteikkel, panaszaikkal, 
segítségkéréseikkel a szervezet 
munkatársai – fejtette ki Kakassy 

Norbert, a szövetség székelyud-
varhelyi szervezetének ügyvezető 
elnöke. Az iroda funkciójának be-
mutatása során részletezte, már 
vannak biztos ötleteik: a lakóknak, 
amennyiben igénylik, segítenek ki-
tölteni a szükséges dokumentumo-
kat és kéréseket, jogi és szakmai ta-
nácsadást is biztosítanak, valamint 
számos más foglalkozásra is sor fog 
kerülni. Keddenként telek-
könyvi ügyekben kaphat-
nak eligazítást a lakók, 
idősek számára digitális 
eszközkezelést biztosíta-
nak, valamint a szervezet 
helyi elnöke, Bíró Barna 
Botond is heti két alkalommal 
fogja fogadni a lakókat – avatott be. 
Az iroda jelenleg egy előtérből és 
egy irodahelyiségből áll, de továb-
bi terekkel fogják bővíteni – tette 
hozzá Kakassy. Az iroda hétközna-
pokon 10 és 18 óra között, valamint 
hétvégén is nyitva lesz. Mint az ese-
ményen elhangzott, a nyitvatartás 
programja még nem végleges, idő-
közben igény szerint változhat.

Új irodát nyitott az RMDSZ székelyudvarhelyi szervezete
• A KözTérnek keresztelt irodát az RMDSZ udvarhely-
széki vezetői csütörtök délben nyitották meg Székely-
udvarhelyen. A felújított irodahelyiségben jogi és üzleti 
tanácsadások, képzések és gyerekfoglalkozások fog-
nak zajlani, de a lakosok kérdéseikkel és ötleteikkel is 
felkereshetik a létesítményt.

Tanácsadás, képzések és személyes 

találkozók helyszíne lesz az új iroda
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